

Johanne was raised in a family of 8 children.

Johanne graduated from École Secondaire Catholique Algonquin in 1975. Throughout her academic years as well as during the start of her career she worked as a seasonal lifeguard and swimming instructor (1973-1980). Upon graduating from L'Académie des Couturiers Canadien, Johanne was able to enter her field, working as a patternmaker at Lee Jeans in North Bay from 1979-1986. Johanne founded Création Unique between 1986-2007. Johanne also worked as a national free-lance sewing educator between 2007-2014. Since 2010, Johanne has been working part-time as a part time personal assistant to a young man.

Since being elected to City Council, Johanne enjoys the opportunity to communicate with citizens regularly. She also enjoys collaborating with city staff on current issues. In order to serve the better good of the community it is important to Johanne to gather all relevant information and data to facilitate a well informed decision regarding all City Council matters.

---

Johanne a été élevée dans une famille de 8 enfants.

En 1975, elle est diplômée de l'École secondaire catholique Algonquin. Pendant son secondaire jusqu'au début de sa carrière elle a travaillé comme sauveteuse saisonnière et monitrice de natation (1973-1980). Après son séjour comme étudiante à l'Académie des couturiers canadiens, Johanne a débuté sa carrière comme patronniste pour *Lee Jeans* à North Bay (1979-1986). De 1986 à 2006 elle est fondatrice et chef d'entreprise de *Création Unique*. Elle a aussi travaillé comme éducatrice à la pige pour S.V.P. Worldwide de 2007-2014. Depuis 2010 Johanne travaille à temps partiel comme assistante à un jeune homme.

Johanne aime beaucoup communiquer et discuter avec les citoyens de la ville de North Bay. Elle apprécie aussi collaborer avec les membres du personnel de la ville sur les sujets d'actualité. Afin d'assurer le bien de notre communauté, il est important pour Johanne de bien faire ses recherches et de recueillir des collectes de données afin de pouvoir prendre des décisions bien informées concernant toutes les affaires du Conseil municipal.